
 

Referat sektorbestyrelsesmøde 

 

 

Mødedato: 18.08.22 

Mødested: Mellemgade – Hjørring  

Møde startet kl.: Kl. 14.00 

Mødet afsluttet kl.: Kl. 17.00 kl. - 17.30 spiser vi på Hereford House  

Næste møde: 10.oktober 14-17 i Brønderslev 

Fraværende:  

Mødedeltagere: Kristina Bredal, Julie Pape, Lis Petersen, Kirsten Pedersen, Lone 

Dalsgaard, Solveig Rasmussen, Lene Nielsen, Tina Præsius 

Mødeleder:  Lene Nielsen 

Referent: Tina Hammer Præsius 

  

 

 

 

 

 

 

 



Referat  

1. Godkendelse af dagsorden Heidi Lis Jensen er udtrådt af bestyrelsen 1.8.2022 

grundet andet arbejde.  

Dagsorden godkendt.   

2. årshjul – medlemsarrangement 
- faggruppelandsmøde 

Årshjul: lavet og gennemgået, det aftales at årshjulet 

er et fast punkt på dagsordenen ved hvert møde.  

1.november – foredrag med Rene Dahl Andersen i Vrå, 

der kommer invitation ud til medlemmerne.  

Juletur der arbejdes på et program, mere info senere. 

Faggruppelandsmøde: der er kommet program følgende 

deltager:   

Ditte Mikkelsen, Kristina Bredal, Kirsten Pedersen, 

Julie Pape, Tina Præsius, Heidi Nielsen. 

Fremover skal programmet sendes til alle i 

bestyrelsen.  

3. løntræf 6.-7. september Alle har deltaget i fælles oplæg og information 

mandag d 15.august. vi skal følge op på det 

efterfølgende både i sektoren og ude på 

arbejdspladserne.   

4. møde med politikkerne – 
hvornår og hvad vil vi gerne 
drøfte med dem  

Kaffemøder med lokale politikere i Hjørring og 

Brønderslev: 

Forslag til emner: 

- Fastholdelse og rekruttering 

- Uddannelse og opkvalificering 

- Løntrin til nyuddannede/vi stjæler kommunerne 

imellem 

- Budget og den virkelige verden 

- Privatisering kontra det kommunale 

- Flugt til friskolerne – bekymring  



- Hvad gør det ved os medarbejdere konstant at 

skulle være under presset med besparelser. 

- Seniorfastholdelse/seniorordning: fx nedsat 

tid, samme pension 

- IT 

5. Budget – Hjørring og 
Brønderslev (alle 

Vi oplever det som et generelt problem, at 

sektorformanden ikke har tid til politiskarbejde. Vi 

oplever at vores formand sagsbehandler og ikke har 

nok tid til det fagpolitiske arbejde og den 

opmærksomhed det kræver sammen med 

tillidsvalgte. 

Det bekymrer os og vi vil gerne i dialog, omkring 

denne problematik.  

Hjørring: der orienteres om, at processen er i gang, 

men at der er bekymring i forhold til det budget, som 

er meldt ud.  

Brønderslev: processen er i gang, der er indgivet 

høringssvar. Der er indkaldt til budget orientering 

1.sep. 

6. Aktuelle sager til orientering 

 

• SektorMED (Kristina og 
Lis P) 

• OmrådeMED (Kristina) 
• HovedMED 
• FagMED Brønderslev 

(Tina – Kirsten) 
• Afdelingens 

bestyrelsesmøde (Lene 
og Kristina) 

 

Fremover skal de ansvarlige repræsentanter sende et 

kort resume af det vigtigste punkter fra vores 

område.  Det skal sendes til sektorformanden.  

Aftale: resumeerne skal sendes senest 1 uge før 

sektorbestyrelsesmødet.  

Hjørring: Temadag for MED udvalget - en god ide, 

oplever at det giver mening.  

Udvalget er på rundtur på dagtilbud og skoleområdet.  

Budget – der er forskellige model i spil i forhold til 

klassekvotienten. Rammebesparelser på adm. Alt er i 

spil i forhold til budget. 

 



Brønderslev:  

Fagmed: der sættes fokus på krisehåndtering, her 

med særligt fokus på at hjælpe en medarbejdergruppe 

der udsættes for ”shitstorm” på de sociale medier.  

Budgetprocessen er i gang og der en indsendt 

høringssvar.  

Afdelingensbestyrelsen: 

Ny måde med lønindplacering i Hjørring, de sendes 

direkte til FOA Vendsyssel, som videreformidler dem 

til TR’erne. Positiv respons.  

Ny A-kasse struktur på vej, der afventes stadig en 

udmelding.  

Velfærdstalentet – der er fejret 3 medlemmer.  

Fremover sendes afdelingens referat til alle i 

pæd.sektor.  

7. Gensidig orientering Joan og Birgit fra FOA forbund kommer og snakker 

Tilsyn i begge kommuner.  

Konference for de tre sektorer.  

Fejring af den pædagogiske assistentuddannelse   

Hjørring: gæstedagplejen hjemtages til dagplejen. Der 

arbejdes på en aftale med FOA 

8. økonomi  

 

Sektorens økonomi gennemgået - ok 

9. punkter til næste møde Oplæg om faggruppelandsmøde, løntræf.  

10. eventuelt  

  

 


